
Bestyrelsesmøde d. 21/10 2024 kl. 

19.30 
 

 

Mødeleder: Jørn I 
 
Referent: Mette 
 
Kagebager: Ejnar 

 
Deltagere: Jonna, Jørn I,  Birgit, Heine, Ejnar, Mette, Jørn P, Lars 

Fraværende: Lone  

 

 

1.  Postgang 

● Henvendelse fra ungeguiden om vi kan tage en i praktik i scenografi. 

Dette er ikke relevant. 

● Silkeborg kommune indkalder til møde vedr. danmarks indsamlingen d. 
4/11. Vi deltager ikke. 

● Gammelt medlem Sofie Jørgensen tilbyder os Alfred Jacobsen papir-
dukketeater. Det vil vi gerne modtage. Vi finder en plads i caféen. 

2. Økonomi  

            Det er en stille periode ifht økonomien. 
 Bunkerdagene gav overskud på 15.000 kr. 

3. Huskekalender  

 

Nye medlemmer: Gitte Dahl til værtsgruppen 

   

Udmeldte: Nanna Topp 

 
  

4. Nyt fra udvalgene 

Teknik: Der er ikke mange af de nye medlemmer, der har meldt tilbage på at 

deltage i teknikgruppen som afviklere. Vi skal have skrevet rundt til 

medlemmerne.  

Pris på nye lamper til at lyse det bagerste stykke af scenen er 35.000 kr. uden 
moms. Lars bestiller det til næste sæson. 
 
Kulisser: Der er travlt i kulissegruppen. Det er en stor gruppe på 14.  
Grundkulisser til Rent mel i posen er lovet klar til november. 



Der er mange gode ideer fra de nye instruktører til børnestykket. 
 
Værtsgruppe: Opstartsmøde d. 4/11 ved Birgit og Heine 

 

 
5 Igangværende sæson: 

Børnestykket: Det kører. 
Revy: Gang i øvning. Der er lavet plan for suffli. 
Skuespil: Udfordring med skuespiller, der sprang fra. Der er fundet en ny 
afløser.  
 

 
6 Evaluering af Medlemsdag d. 21/9 24 

Det var en god dag med godt skuespil og efterfølgende snak med 
skuespillerne. God inspiration til sceneopbygning. 
God stemning, også blandt de nye medlemmer, der deltog.  
Vi skal prøve noget andet mad næste gang. 
Vi lufter om vi skal rykke tidspunktet til frokost og kaffe. 
 

 
7 Slut-evaluering af Bunker-dagene 

  Gode dage med fin opbakning af medlemmerne. Mange nye medlemmer 
deltog. 
  Meget arbejde med at forberede. 
  Ronni fra Bunker-udvalget var godt tilfreds. Der skal laves helt klare aftaler     
om priser på maden næste år. 
 

8 Billetsalg på revyen 
Alle billetter på revyen blev udsolgt på 3 timer. Der er 142 personer på 
venteliste. Vi drøfter forskellige muligheder og tager punktet op igen senere. 
 

9 EVT.  
Vi vil gerne promovere vores revy som Silkeborg-revyen. Det skal med i 
næste års program. Der kan stadig være en aktuel undertitel. 
 
Poul Bager vil bage kransekager til forestillingerne og kager til 
generalprøverne. 
 
Vi skal have kigget vores stole i salen igennem og se om nogle er så slidte, 
at de skal byttes ud med dem vi har på loftet.  
 
Jørn spørger til værtsgruppemødet om der er nogen, der har mod på at 
deltage i en hovedrengøring af teatret inden forestillingerne. En af de sidste 
dage i november. Ellers skrives ud til medlemmerne. 
 
 

10 Datoer for næste møder + kagebager 
Mandag d. 25/11 kl. 19.30 - Jørn P 
Afbud fra Jonna 



 
Mandag d. 6/1 2025 kl. 19.30 
Afbud fra Heine 
 
Langt møde d. 1. febr. 2025 

 

 

11 Punkter til næste møde: 
Ideer til næste års medlemsdag 
Tjekke stole 
 

  
 

 
 


